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Der indkaldes til møde i skolebestyrelsen på Osted Skole i Personalerummet tirsdag d. 24. 

oktober 2023 klokken 17:30-19.30. Der er mulighed for spisning fra kl. 17.00  

 

Møderække 2023-24 

Torsdag d. 10. august, Torsdag d. 21. September, Tirsdag d. 24. oktober, Mandag d. 27. 
november, Mandag d. 11. december, Tirsdag d. 16. januar, Onsdag d. 6. marts, Tirsdag d. 9. 
april, Onsdag d. 22. maj, Torsdag d. 13. juni 

 

Dagsorden 
  Skolebestyrelsesmøde 

Fraværende Amaal Hamud, Nana Rungsted, Rune Schlosser og Sabrina Berger. 

Inviterede Mette Kaae Nordgaard 

Ordstyrer Jakob Bondesen 

Referent Sandra Nøk Nielsen  

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Beslutning Der blev tilføjet et punkt på dagsordenen, tilbagemelding fra 
forældremøderne. 

 

2.  Konstitution af skolebestyrelsen 

Ansvarlig Jakob Bondesen 

Formål 
 
Tidsramme: 
20 minutter 

Drøftelse og beslutning ift. konstituering af bestyrelsen 

Status/ 
beslutning 

Formanden fremlagde begrundelsen for at punktet er på dagsordenen. 

Efterfølgende debat om tanker, struktur og forventninger til SB-medlemmerne. 

Formanden melder ud at han ønsker at trække sig fra posten.  

Efter en uddybning af hvad formandsposten indebærer tilbød Maria sig som 

kommende formand. Alle tilsluttede sig og Maria er valgt som formand med 

gældende for førstkommende SB-møde. Thomas fortsætter som formand. 
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3.  Skolebestyrelsens principper  

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 
Tidsramme: 
60 minutter 

- Skolebestyrelsens principper fremlægges 
- Plan for revision 
- Er der principper der mangler eller skal fjernes? 

Bilag https://osted.aula.dk/skolebestyrelsen/principper 

 

Status/ 
beslutning 

Vi gik ud i grupper og debatterede de enkelte principper. 

Vi besluttede at skolens principper skal opstilles ud fra samme skabelon. 

At vi vil bruge mere tid i grupperne til at tilpasse principperne.  

At principperne evalueres en gang årligt, fordelt ud på møderne. 

Synliggørelse af skoles principper skal afklares. 

Maria, Mette, Marcus og Sandra taler sammen om at inviterer forældrerådene 

til et dialogmøde med SB: 

 

Gr. 1 

• Skolehjem-samarbejde: 

o Princippet har sin relevans 
o Fin og overskuelig opbygning 
o Vil gerne sætte fokus på kontaktforældrenes rolle og opgaver, 

under skole-hjem- samarbejde 

• Timeplansfordeling: 

o Dette princip vil vi gerne afvikle, og få punktet ind under et 
andet princip (årshjul) 

• Den gode tone: 

o Princippet skal bibeholdes 
o Der skal tyndes lidt ud i beskrivelsen, da vi nævner det samme 

flere gange 
 

Gr. 2 

• Princip for efteruddannelse:  
o Princippet er godt at have 
o Linjefags kompetence? 
o Medtage nyuddannede og vikarer i dette princip 
o Kan dette princip også rumme en drøftelse og en orientering 

når der kommer kommunale krav om efteruddannelse 
o “Ønsker” - hvem er det der ønsker her? Personale eller 

ledelse? 

• Princip for deltagelse i praktikforløb 
o Princippet er godt at have 
o Gøre det mere tydeligt at det er et princip der gælder ud over 

det lovpligtige praktik 

https://osted.aula.dk/skolebestyrelsen/principper
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o Gøre det tydeligt at praktik er noget vi har god erfaring med og 
gerne vil understøtte 

o link til lovgivning 

• Princip for fritagelse fra undervisning 
o Godkendt! 
o I forbindelse med dette princip, så bliver vi opmærksom på at 

der nok kræves et princip for fravær. Altså den almindelige 
fravær. Hvordan melder man sig syg? Tilmelder sig ferie-uger 
(SFO)? 

Gr. 3 

• Princip for mobiltelefoner 
o Overordnende set godkendt. 
o I teksten kan vi opleves som ”teknologiforskrækket”. Vi skal 

finde en vej hvor teknologien inddrages i undervisningen.   
 

• Princip for lejrskoler…. 
o Der mangler lidt justering, så lejrskolerne bliver pædagogisk og 

fagligt begrundet 
 

 

• Princip for supplerende undervisning 
o Udgår som princip 

 

Det videre arbejde: 

• På næste SB-møde fortsætter vi med principperne i grupperne (45 

min.) ud fra den skabelon som ledelsen sender med referatet.  

• Gr. 1: Mette-Thomas-Mette-Sandra (nr. 1-2-3) 

• Gr. 2: Pernille-Jakob-Christina-Dan (nr. 4-5-6)  

• Gr. 3: Maria-Marcus-Thomas-Jim (nr. 7-8-9) 

 

Ønsker til nye principper: 

• Sundhed, bevægelse og basale behov 

• Ordensregler 

• SB’s årshjul 

 

 

4.  Osted Skole – ”reklamefilm” 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 
Tidsramme: 
10 minutter 

Film om Osted Skole fremvises 
Drøftelse om brug 

Status/ 
beslutning 

Debat om hvordan vi rekrutterer elever til skolen med vores film.  

Vi vil lægge den på skolens hjemmeside, samt sende via e-Boks til 
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distriktsbørnenes forældre. Vi sender den også til børnehaven og håber de vil 

lægge den på deres hjemmeside. 

Vi kontakter sundhedsplejersken samt dagplejebestyrelsen om formidling. 

Desuden vil vi henvende os til ejendomsmæglerne evt. med en flyer ud til de 

boliger der er til salg. 

 

5.  Bestyrelse og møde med personale 

Ansvarlig Jim Kehlet 

Formål 
 
Tidsramme: 
10 minutter 

- Drøftelse af dato for møde ml. Personale og medlemmer af 
forældrebestyrelsen – primært om udearealer og læringsmiljøer 

Status/ 
beslutning 

Mødet afholdes d. 6/12. 

Skolelederen kommer med et oplæg til en dagsorden for mødet. Her 

inddrages arbejdet med nytårskuren også. 

Maria, Thomas og Marcus deltager fra forældrebestyrelsen. 

 
 

 

  

  

 

6.  Korte meddelelser 

Ledelse Lene, SFO-pædagog stopper på skolen pr. 31/10-23. 

Medarbejdere SFO´en har afholdt ”bag for en sag” og indsamlet små 5000 kr. 
SFO og klub har haft huskunstnere på besøg og skal det også senere på året. 
Julegaverne skal i gang med at produceres i kommende måned. 
 
Skolen har valgt at indsætte flere gårdvagter for en periode, og at de er blevet 
mere synlige med gule veste. 
 
Vi har afviklet en rigtig god motionsdag. 
 
I næste uge holder hele skolen temauge og emnet er verden. 
 
Hele personalegruppen skal i morgen have et oplæg om low og high arrousel  

Elevråd - Fælles-elevrådsdag 
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Formand  

Udvalg  

 

7.  Eventuelt 

 - Tilbagemelding fra forældremøder 
2-3.is & 4.is: Ud fra kommende budgetforslag debatterede forældrene 
inklusion af deres børn ind i almenområdet. Forældrene taler ind i at 
afprøve børnene i almenområdet allerede nu 

- Fotografering, der var generelt stor utilfredshed med kvalitet og 
økonomi af dette års fotografering.  
Christina kontakter en mulig kommende fotograf. 

 

Punkter til kommende møder 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 


